
Zápis  z jednání Školské rady při ZŠ Čs. armády 210, ve Veselí nad Lužnicí 

ze dne  16. 10. 2023 

Přítomni: Mgr. Martina Sýkorová, Ing. Vít Rada, MPA, Mgr. Drahomíra Jindrová, Mgr. 

Adéla Hlásková, Mgr. Dana Nováková - omluvena, Mgr. Miroslav Dušek, host jednání – 

ředitelka školy Mgr. Ilona Vránková 

1. Přivítání se členy školské rady 

. ve složení Mgr. Martina Sýkorová (předsedkyně školské rady, zástupce zřizovatele), 

Ing. Vít Rada (zástupce zřizovatele), Mgr. Adéla Hlásková, Mgr. Drahomíra Jindrová 

(za rodičovskou veřejnost), Mgr. Miroslav Dušek (za pedagogy) 

. hostem jednání byla ředitelka školy Mgr. Ilona Vránková 

2. Schválení programu školské rady 

. program školské rady byl schválen a jednání probíhalo dle sestaveného programu 

3. Schválení dokumentů 

. po otevřené diskuzi byla jednomyslně schválena Výroční zpráva školy za rok 

2022/2023  

. kladně byly hodnoceny vypovídající části výroční zprávy o aktivitách žáků i 

pedagogického sboru v průběhu školního roku 

. schválen byl též Školní řad s pravidly hodnocení pro školní rok 2023/2024, diskuze 

se zaměřila na používání digitálních technologii a potřebě jasných pravidel při jejím 

používání, bylo probíráno také téma ohledně zadávání domácích úkolů 

4. Seznámení s Plánem činnosti školy na rok 2023/2024 

. ředitelka školy seznámila přítomné s plánem činnosti školy na letošní školní rok 

. hlavní doporučené činnosti se týkají oblasti přírodovědných a digitálních technologií 

a finanční gramotnosti 

. hlavní téma projektových činností má název „Zahradníkův rok“ a bude postupně 

propojeno do společných i individuálních aktivit žáků školy (tematické projektové 

dny) 

5. Ředitelka školy seznámila přítomné s uskutečněnými investičními akcemi – oprava 

historické fasády na přední části budovy, pořízení zahradního domku – herní prvek pro 

žáky školní družiny do přední části zahrady. 

6. Zapojení v projektech 

. škola se od 1. 2. 2023 zapojila do projektu OP JAK_Šablony I (personální šablona – 

školní asistent, další vzdělávání pedagogických pracovníků, spolupráce pedagogů) 

. (celková hodnota projektu 973 823,- korun) 

. z nedostatku financí neproběhl projekt Trenéři do škol a Atletika do škol  

. škola se z personálních důvodů nezapojila do původně plánovaného projektu „Post 

Bellum“ – Příběhy pamětníků 

 

7. Diskuze, různé 

. přítomní byli seznámeni s přípravami pro výstavbu tělocvičny na pozemku školy 

. demografickým vývojem s ohledem na počet žáků ve škole (nyní je ve škole zapsáno 

260 žáků, při povinném dělení do skupin při výuce je škola nucena využívat pro výuku 

i odborných učeben, v jedné třídě je stanoven počet žáků na výjimku) 



. z důvodu naplněnosti školy je nutné uvažovat o rozšíření prostor pro výuku žáků – 

byl přednesen návrh o částečné přestavbě půdních prostor pro výuku naukových 

předmětů 

. přítomní hovořili o dobré vybavenost školy a vybavení odborných učeben včetně 

venkovní učebny (nutnost modernizace počítačového vybavení) 

. problematika výuky nové informatiky a robotiky (vybavení MŠMT) 

. další navržená investiční akce – zateplení severní strany fasády z důvodu úsporných 

tepelných opatření 

 

 

Ukončení setkání v 16:00 hodin.  

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Ilona Vránková    

 Předsedkyně školské rady: 

         

Ověření zápisu: Mgr. Miroslav Dušek   Mgr. Martina Sýkorová 

 

         ---------------------------------
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